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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági Bizottságának 2013. szeptember 16-án 1400 órától megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer Imre, Horváth Mariann és Papp János bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Varga József jegyző
Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető

Kozmer Imre bizottsági elnök köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert négy bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
javasolja Horváth Mariannt, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Önkormányzat és intézményei I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámoló

Kozmer Imre bizottsági elnök megkérdezi, van-e valakinek kérdése, hozzászólása?

Papp János bizottsági tag elmondja, látszik az előterjesztésből a teljesítések szennyvíz miatti
aránya. A szennyvíz nélküli teljesítés 57 %-on van. Körülbelül látható, mi várható decemberig
a szennyvíz vonatkozásában? Mit látnak, mi fog ebből teljesülni?

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a szennyvízberuházással kapcsolatosan az utolsó
számla,  ami  a  Kevitervnek  nem lett  kifizetve,  illetve  az  5  %-os  számlák  ez  után  fognak
beérkezni. Ami még teher ebben, az Áfa és az úgynevezett járulékos költségek. Ez két számlát
érint, a mérnök számlája, illetve a KP Kft. számlája. Ez a CBA számítás, ennek az ÁFA-ját
kell  befizetni.  Ez körülbelül 1,8-2 millió  forint.  A többi számlának az önerejét az európai
önerő alapból várják. Az első fordulóban nyertek, azt kifizették teljes egészében.

Kozmer  Imre  bizottság  elnöke  további  kérdés  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért  egyet
azzal,  hogy  a  pénzügyi  bizottság  javasolja  elfogadásra  a  testületnek  az  önkormányzat  és
intézményei 2013. I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

46/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra  az  önkormányzat  és  intézményei
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2013.  I.  félévi  gazdálkodásáról  szóló  beszámoló
elfogadását.

2.) Bejelentések

- 2013. évi költségvetési rendelet módosítása

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a
2013. évi költségvetési rendelet módosítását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

47/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek elfogadásra a 2013. évi költségvetési rendelet
módosítását.

- Progádor Kft. levele – Gádoros Labdarúgó Sport Egyesület tartozása

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  költségvetésben  a  tartozás  összege  nem áll
rendelkezésre.  Elmúlt  ülésen  100  ezer  forintot  szavazott  meg  a  Képviselő-testület  a
labdarúgóknak nevezési díjra.

Papp János bizottsági tag elmondja, úgy gondolta, hogy talán majd holnap, ha az SE részéről
valaki megjelenik, akkor körbe kell járni ezt a kérést kellőképpen. Rossz információi vannak
az egyesület  gazdálkodásáról.  Szót váltott  annak idején polgármesterrel  is,  amikor  az őszi
bajnokság indulási  helyzete  volt.  Az egyesület  őt is kereste,  hogy a sportorvosi díjakat ki
tudják fizetni. Az elnökön azt látta, hogy teljesen kétségbe volt az őszi bajnokság helyzetével
kapcsolatosan.  Ebben  az  évben  ő  már  kétszer  adott  támogatást.  Az  az  eddigi  utak
betömködésére volt elég. Az egyesület léte vagy nem léte a tét. Nem tudja, hogyan állnak
anyagilag.  Úgy  tudja,  hogy  a  második  félévben  finanszírozásban  nagy  gondban  vannak.
Szkeptikus a labdarúgó egyesület jövőjét tekintve.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a vezetés a TAO pályázatban reménykedik. Az
elnökkel  beszélgetett,  ő  mondta,  hogy  a  kifizetések  folyamatosan  mennek.  Az  egyesület
vezetésének  a  kompetenciája,  hogy  érdeklődjön,  mikor  lesz  ebből  valami.  A  22-es
csapdájában  vannak.  Van  két  pályázat,  ami  a  futballpályával  kapcsolatos,  egyik  a  pálya
felújítása, a másik a pálya kerítésének megépítése. A pályázat kiírásánál feltétel volt a pálya 5
évig történő üzemeltetése.  800 ezer  1  millió  forint  közötti  tartozása  van az egyesületnek,
amiről  tud.  Reménykedik  az  egyesület  egy  szarvasi  szponzor  segítségében,  aki  próbálna
valamit tenni, játékosokat hozna, kihozná az egyesületet a bajból. Az egyesület működik is
meg nem is.  Kétszer  volt  tisztújító ülés,  amire  hárman vagy négyen mentek  el,  nem volt
határozatképes. Nem tudja, ha tisztújítás lenne, ki lenne az a személy, aki ezt felvállalná és
továbbvinné.  Valami  segítség  kellene  a  mostani  vezetésnek,  hogy  próbáljon  valahonnan
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támogatókat szerezni, mert az önkormányzat a legnagyobb támogató. Jövőre még ennyivel
sem tudják őket támogatni.

- Ravatalozó épületének felújítása

Kozmer Imre bizottsági elnök megadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek. 

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, ablakok cseréjére nem nyertek a pályázaton azért,
mert két árajánlatot adtak be, és nem írták be a szöveges jelentésbe, hogy azért fogadták el az
olcsóbb árajánlatot, mert az a kedvezőbb. Fellebbeztek, még nem érkezett rá válasz. Ha a 400
ezer forintos összeg negatív vagy pozitív irányba mozdul, ez az ÁFA és járulékos költségek
az önkormányzatot terhelik. A következő évben a Képviselő-testületnek számolnia kell ilyen
irányú kiadásra.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a pénzügyi bizottság javasolja elfogadásra, hogy a ravatalozó pályázati úton
történő felújítását támogassa a Képviselő-testület?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozat hozta:

48/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja elfogadásra a
Képviselő-testületnek a ravatalozó pályázati  úton történő
felújításának  megvalósítását  és  a  szükséges  önerő,
járulékos biztosítását.

- Talajterhelési díjról szóló rendelet

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr. Prozlik László polgármester a talajterhelési díjról szól rendelettervezethez a következő,
módosítást teszi. A törvény szerint a műszaki átadást követő 90 napon túl talajterhelési díjat
kell fizetni. A rendeletet el kell küldeni az Alföldvíz ZRt-nek és a Magyar Energiahivatalnak.
November  14-étől  kell  talajterhelési  díjat  fizetni.  A  kedvezményekkel  a  következő
módosításokat javasolja: 4. § (1) bekezdés 90 %-os díjkedvezmény 100 %-os díjkedvezmény
lenne ebben az évben.  Ez adminisztratív  okok miatt  lenne így.  A 3.  pontban az 50 %-os
díjkedvezmény 20 %-os díjkedvezmény lenne,  mert  nagyon sok embert  érint.  Rendszeres
gyermekvédelmi  kedvezményben  részesülők  elsősorban.  A  3.  §  (2)  bekezdésében  az
„egyedülálló” helyett  „egyedül élő” lenne. A 7. § (1) a) pontban szereplő mondat második
tagmondata kikerülne. A 6. § (1) bekezdés második tagmondata is kikerülne. 
Az előterjesztésből két szót ki kell venni, a legelején a „minden évben” kifejezetést.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy a  pénzügyi  bizottság  javasolja  a  testületnek  a  talajterhelési  díjról  szóló
rendelet elfogadását azzal a módosítással, hogy 4. § (1) bekezdés 90 %-os díjkedvezmény 100
%-os  díjkedvezmény  legyen,  a  (3)  bekezdésben  az  50  %-os  díjkedvezmény  20  %-os
díjkedvezmény  legyen,  a  3.  §  (2)  bekezdésében  az  „egyedülálló”  helyett  „egyedül  élő”
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szerepeljen, 7. § (1) a) pontban szereplő mondat második tagmondata kerüljön ki, és a 6. § (1)
bekezdés második tagmondata is kerüljön ki?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

49/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra  a  talajterhelési  díjról  szóló
rendeletet azzal a módosítással, hogy 4. § (1) bekezdés 90
%-os díjkedvezmény 100 %-os díjkedvezmény legyen, a
(3)  bekezdésben  az  50  %-os  díjkedvezmény  20  %-os
díjkedvezmény  legyen,  a  3.  §  (2)  bekezdésében  az
„egyedülálló” helyett „egyedül élő” szerepeljen, 7. § (1) a)
pontban szereplő mondat második tagmondata kerüljön ki,
és a 6. § (1) bekezdés második tagmondata is kerüljön ki.

- Rajka önkormányzatának megkeresése

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, 15 millió forintba kerül az emlékmű felállítása, ha
minden magyar önkormányzat 5000 forinttal hozzájárulna, akkor felépülhetne az emlékmű.
Mivel nem olyan nagy összegről van szó, a bizottság utólagos engedelmével már 5000 Ft-ot
átutaltak Rajka önkormányzatának.

- Dél Békés Mentőcsoport kérelme

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  ha  a  testület  úgy  határoz,  a  kérelmet  csak  a
polgármesteri hivatal dologi kiadásainak terhére tudják támogatni. Ez egy civil összefogás, azt
a célt szolgálná, hogy amíg a katasztrófavédelem meg nem jelenik, addig tudjanak működni,
így nagyobb erővel tudnak részt venni a mentségben, segítségnyújtásban.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök  kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi  azon  javaslatot
szavazásra,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy a bizottság javasolja a testületnek,  hogy a Dél Békés
Mentőcsoport  részére  50  ezer  forintot  biztosítson  az  önkormányzat  dologi  kiadásainak
terhére?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

50/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a Dél Békés Mentőcsoport számára 50
ezer forintot biztosítson az önkormányzat dologi kiadásai
terhére.
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- Vagyonrendelet módosítása

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a bizottság javasolja a testületnek a vagyonrendelet módosítását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

51/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek a vagyonrendelet módosítását.

- Likvidhitel felvétele

Dr.  Prozlik  László  polgármester  ismerteti  a  Jókai  u.  5.  szám  alatti  épület  pályázati
megvalósulásához szükséges Takarék által adott indikatív ajánlatot.

Kozmer Imre észrevétel hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet  azzal, hogy a bizottság
javasolja elfogadásra a testületnek, hogy Gádoros, Jókai u. 5. szám alatti ingatlan pályázati
úton  történő  felújítása  céljából  a  Takarék  által  adott,  likvidhitelre  vonatkozó  indikatív
ajánlatot fogadja el?

A Pénzügyi  Bizottság – 3 igen szavazattal,  ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi
határozatot hozta:

52/2013. (IX. 16.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  Gádoros,  Jókai  u.  5.  szám  alatti  ingatlan
pályázati  úton történő felújítása  céljából  a  Takarék által
adott,  likvidhitelre  vonatkozó  indikatív  ajánlatának
elfogadását.

Kozmer Imre bizottsági elnök további bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Horváth Mariann
bizottsági elnöke bizottság tag


